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vastgesteld 

 

VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

12 juni 2024 van 13.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn, Yvette Dubois 

CR: Leo Molendijk, Miranda Kers, Dirk-Jan Pegels, Cock Visser, Glenn Ramdayal, Mark Edewaard 

OR: Dennis Kievit 

Marketing & Communicatie: Angelique Koningswoud 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Leo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Er volgt een kennismakingsrondje. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

Judith heeft 2 mededelingen: 

• Terugblik noro uitbraak 

Afgelopen mei had heel Flakkee te maken met een noro uitbraak. Het noro virus was erg 

besmettelijk. Omdat er met de uitbraak per direct druk kwam op de dienstroosters, werd het 

besluit genomen de dagbesteding een week en een dag te sluiten. De verwanten geven aan 

de communicatie hierover te hebben ontvangen. 

• Vertrek bestuurder 

Angélique Koevoets (Raad van Bestuur) gaat Zuidwester per 1 juli verlaten. Haar 

afscheidsreceptie vindt plaats op donderdag 27 juni; aanmelden hiervoor is mogelijk via &Zo. 

T/m het eind van dit jaar is Cécile Stallenberg als interim bestuurder aangesteld. Zodra 

bekend is welke koers Zuidwester gaat varen, wordt de vacature voor een nieuwe bestuurder 

uitgezet. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 3 april 2024 

M.b.t. de brand die begin dit jaar heeft plaats gevonden op Delta Boulevard 80 en de rechtszitting 

die hierover op 15 april heeft plaats gevonden, deelt Judith mee dat Zuidwester het definitieve 

vonnis heeft ontvangen. De desbetreffende cliënt is schuldig bevonden. Na zijn gevangenisstraf 

(eind juni wordt hij ontslagen), moet hij een verplichte vervolgbehandeling van 10 maanden 

ondergaan. De cliënt heeft aangegeven zelf ook blij te zijn met de behandeling die hij na de 

gevangenisstraf krijgt. Uitgezocht moet nog wel worden of Zuidwester dossierhouder van hem 

blijft. De cliënt is nu uitgeschreven bij Zuidwester. 

 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 3 april 2024 wordt doorgenomen en 

vastgesteld. 

 

Nieuwbouw 3F gebouw 

Stand van zaken 

Judith deelt mee dat morgen tijdens de vergadering van de werkgroep een klap op de laatste 

tekeningen wordt gegeven. 

• De afzonderingsruimtes die in de nieuwbouw komen, zijn getoetst binnen de Wet Zorg en 

Dwang en aangepast aan de wet- en regelgeving hiervan. 

• Omdat er in de nieuwbouw 2 liften komen, zou er bij 1 lift een voorportaal moeten komen. 

Gezien de doelgroep van de nieuwbouw is aangegeven dat een voorportaal niet mogelijk is. 

• Aan de aanleunappartementen zijn kitchenettes toegevoegd. 
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• Eén multifunctionele ruimte wordt opgedeeld in een voorruimte met 5 kleinere ruimtes voor 

individuele activiteiten. 

• Vanuit het ECZ is gekeken naar de voorwaarden voor de artsen voor de behandelkamer. 

 

De aannemer is door de afd. Vastgoed gecontracteerd. 

De start van de bouw staat gepland voor het 4de kwartaal van dit jaar. 

 

Vervolg adviesaanvraag 

Judith geeft aan dat zij bij de bestuurder nagevraagd heeft of zij een adviesaanvraag voor de 

nieuwbouw 3F gebouw moet doen. Omdat deze nieuwbouw versleuteld is in het Strategisch 

Vastgoed Plan (SVP), is dit niet nodig. Vanwege het SVP hoeven er geen regionale 

adviesaanvragen meer gedaan te worden. 

De leden van de Cliëntenraad (CR) geven aan het punt van de adviesaanvraag mee te nemen 

naar de komende vergadering van de Centrale Cliëntenraad (CCR). 

 

De nieuwbouw gaat een grote verhuisbeweging binnen de regio betekenen. Judith geeft aan dat 

deze verhuisbewegingen gebaseerd zijn op de kanslijn passende zorg. 

De CR-leden geven aan dat zij graag inzichtelijk zouden willen zien voor hoeveel cliënten van onze 

regio de nieuwbouw de komende 2-2½ jaar een verhuisbeweging gaat betekenen. 

Judith zegt toe dit inzichtelijk te maken (op naam is dit niet mogelijk). Daarnaast zal de memo 

passende zorg worden meegestuurd met het verslag. 

 

Vanuit de Ondernemingsraad (OR) wordt aangegeven dat er voor de medewerkers Zuidwester 

breed een proces komt dat van toepassing is bij de verhuizing van een cliënt. 

Zij wachten dit proces eerst af. 

 

Communicatie richting cliënten, ouders/verwanten en medewerkers 

Besloten wordt iedereen op de volgende wijze te informeren: 

• Cliënten: Op de locatie van de nieuwbouw komt een spandoek met daarop informatie over 

hoe het gebouw er uit komt te zien, een plattegrond en de planning. 

• Ouders/verwanten: Zij worden geïnformeerd middels de nieuwsbrief voor 

zorgvertegenwoordigers. Ook wordt er op de Zuidwester site een aparte pagina met het 

bouwnieuws aangemaakt. 

• Medewerkers: Zij worden geïnformeerd middels de Regionieuwsbrief. 

 

Verklaring omtrent gedrag (VOG) voor vrijwilligers 

Vrijwilligers moeten een VOG hebben. 

De vraag hiervoor aan de vrijwilligers komt vanuit de coördinatoren vrijwillige inzet. 

 

Dagbesteding voor de oudere cliënten 

Vanuit de Cliëntenraad is de vraag of een oudere cliënt verplicht naar dagbesteding moet gaan of 

dat deze cliënt ook een dagje thuis mag blijven. 

Judith geeft aan dat de dagbesteding wordt ingevuld o.b.v. de ondersteuningsvraag en de 

draagkracht van een cliënt. 

Hier ad hoc iets in wijzigen is lastig omdat er dan geen zorg op de woning gewaarborgd kan 

worden. 

Praktisch hierin is dat cliënten van dezelfde woning een vrije dag hebben. Daarnaast is er de 

hoop gevestigd op verbindingen tussen dagbesteding en wonen zodat hier flexibeler mee 

omgegaan kan worden. 

Dit punt wordt ook meegenomen bij de verhuisbewegingen die plaats gaan vinden. 
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Stand van zaken open bedden, overplaatsingen en schuifplan 

Judith deelt mee dat we dit jaar in onze regio verdrietig genoeg al te maken hebben gehad met de 

overlijdens van 9 cliënten. 

Op dit moment is er sprake van 12 open plaatsen. 

Om deze reden is er al een verhuisbeweging van de cliënten gemaakt door de leegstand te 

concentreren op Dijk 36. 

Vervolgens zullen er in goed overleg en in de juiste volgorde verhuizingen van cliënten plaats 

gaan vinden. Hier wordt hard aan gewerkt. 

 

Dennis geeft aan dat de verhuizing van cliënten op dagbesteding vrij ad hoc is gegaan. Dit betrof 

een nieuwe groep op ’t Want. De communicatie hieromtrent hadden de desbetreffende locaties 

liever eerder gehad. 

Judith geeft aan dat dezelfde zorgvuldigheid bij zowel dagbesteding als wonen gehanteerd moet 

worden. E.e.a. was anders gepland en zonder de noro uitbraak was dit ook anders verlopen. Maar 

zoals het nu is verlopen, verdiende het niet de schoonheidsprijs. 

 

Update zorgdomotica/persoonsalarmering 

Judith geeft een toelichting. 

De leverancier is gekozen: CLB. Zij gaan zowel de zorgdomotica als de persoonsalarmering doen. 

Een brede werkgroep (alle gebruikers) is hierbij betrokken. 

Vanaf midden september vindt de uitrol plaats: als 1ste het Oosterschelde complex. Vervolgens: 

de hoge Delta’s, Hollands Diep, Westerschelde, de rest. 

De planning is dat het gehele terrein voor de zomer van 2025 is ingeregeld. Er komt 1 systeem 

voor heel Zuidwester. Na de regio Goeree-Overflakkee volgen de andere regio’s. 

In de vergaderruimte in Dok16 (de Kwekplek) komt een proefopstelling te staan. 

 

Update terreinontwikkeling 

Judith geeft een toelichting. 

Zeelenberg Architectuur heeft toegezegd toe te treden tot het traject. O.b.v. de aangeleverde 

tekeningen maken zij een 3D animatiefilmpje. Dit volgt in de vergadering van september. 

De Stichting Kinderboerderij gaat zich bezig houden met de sponsorwerving van de deelgebieden. 

 

Evaluatie bijwonen van de CCR vergaderingen door Ervaringsdeskundige 

Cock en Glenn geven aan de planning vooraf om de CCR vergadering bij e wonen erg kort dag 

was. Glenn is uiteindelijk naar deze vergadering geweest. Hij vond het leuk, maar heeft wel heel 

veel informatie ontvangen. 

 

Rondvraag 

• Dirk-Jan vraagt waarom er geen huis aan huis bladen (de 2 kranten: Eilanden-Nieuws en 

Groot Goeree-Overflakkee) op de woningen zijn. Aan de redacties van deze 2 kranten zal 

gevraagd worden of het mogelijk is dat zij ook op het terrein gaan bezorgen. Als dit mogelijk 

is, zal middels de Regionieuwsbrief bij de woningen geïnventariseerd worden welke/hoeveel 

woningen hier interesse in hebben. 

• Om de Medezeggenschapsregeling Cliëntenraad met elkaar te kunnen bespreken, zal er een 

afspraak met Judith, Leo en Cock worden ingepland. Leo vraagt bij de CCR na of dit stuk al is 

vastgesteld. 

• Dirk-Jan geeft aan dat de bestrating en afrastering bij de Westerschelde woningen er niet 

netjes uitziet. Judith geeft aan dat de waterleiding een zwakke plek blijft en dat de bestrating 

2 weken geleden vanwege een lekkage weer open is gehaald. De hele waterleiding van het 

terrein moet vervangen worden. Qua planning wordt dit meegenomen met de nieuwbouw en 

de terreinontwikkeling. 
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• Laura geeft aan dat er dingen op het terrein kapot zijn en dat er blikjes liggen. Judith geeft 

hierop aan dat er extra camera’s op het terrein zijn opgehangen om de beelden met de 

wijkagent te kunnen overleggen. Er is op dit moment sprake van meer overlast. Er komen 

meer vuilnisbakken en poepzakjes op het terrein. 

 

Sluiting 

Het volgende Medezeggenschapsoverleg vindt plaats op woensdag 25 september van 13.00 tot 

14.30 uur. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Leo de vergadering. 


